
Verksamhetsberättelse för 2009 års aktiviteter i 
Hällbybrunns vägförening 

 
 
Nu är det den femte årsstämman för Hällbybrunns vägförening och äntligen har 
vi kommit till samtal med kommunen angående ett första steg till ett kommunalt 
huvudmannaskap. Vi kunde därför på årets sista styrelsemöte ta beslut 
angående ett avtal om detaljplan för Hällbybrunn som är det första steget i en 
lång process för att kunna övergå till kommunalt huvudmannaskap. Vi har 
dessutom under samtalen med kommunen åtagit oss att ta fram en utredning om 
underhållsbehovet för vägarna i Lerdalen samt Stationsvägen. Vi köpte denna 
tjänst från WSP, Stig Hagström som även varit opartiskt utredare mellan 
kommunen och andra vägföreningar. 
 
Vägavgiften för 2009 gick bättre att få in än föregående år utan att behöva driva 
några ärenden till inkasso. En strålande arbetsinsats av våran kassör. 
 
Ekonomin för 2010 ser fortsatt bra ut med tillgångar på cirka 2 900 000 kr och 
ett resultat på cirka 342 000 kr för 2009. Att notera är att under januari 2010 
kommer vi ha en kostnad på 1 500 000 kr för ”Avtalet om detaljplanen för 
kommundelen Hällbybrunns” till kommunen. 
 
Vi har sammanlagt haft åtta stycken styrelsemöten under året och protokollen 
finns upplagda på hemsidan www.hbvf.se. På hemsidan finns det också 
information om aktuella händelser i vägföreningen. Ett bra tips, är att anmäla sig 
till vägföreningens mailinglista för att få e-post när det har hänt något nytt på 
hemsidan. 
 
Vi i styrelsen vill tacka för förtroendet och hoppas att vi kan få förtroendet att 
även 2010. 
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